
Zasedání Kolejní rady dne 30. 1. 2024 
 
Kde: v místnosti Kolejní rady 
Přítomni: Damian Wałoszek, Tim Anderle, Nikoleta Anderlová, Jonáš Havelka 
Omluveni: Anna Marie Kokrhounová 
Hosté: Jana Provazníková, Jaroslav Paidar 
Zapisovatel: Damian Wałoszek 
Zasedání začalo v 15:45. 
 
Program zasedání:  

 Požární poplach 
 Mytí oken 
 Sklad prádla 
 Popelnice 
 Pračky a sušičky 
 Otevírací doba klavíru a posilovny 
 Kouření před budovou B 
 Veřejné osvětlení 
 Štěnice a švábi 
 Tiskárna 
 Atmosféra v souvislosti s děním na FF 

Požární poplach 
Přítomní nahlašují, kde poplach nebyl slyšet. Pokud u někoho nebyl slyšet, nahlaste to 

prosím vedoucí. Planý poplach byl z důvodu havárie vody, která natekla do čidla a spustila 
poplach. 

Mytí oken 
J. Paidar – stížnost, že minulý rok dával lísteček, aby mu okna nemyli, ale lísteček byl 

ignorován (možná z důvodu jazykové bariéry). 

J. Provazníková – každý rok cca. v dubnu se vypisuje výběrové řízení na mytí oken, 
takže není známo, kdo bude okna mýt tentokrát. 

Sklad prádla 
Dříve byla 1. úterý v měsíci výměna prádla už od 7:15. Nebyla příliš využívána 

(maximálně 2–3 lidmi), z tohoto důvodu byla prodloužená doba zrušena.  

Přichází požadavky na rozšíření hodin, kdy je možné si prádlo vyměnit. V úvahu 
přichází v úterý či čtvrtek výměna od 7:15 nebo do 15:30. KR udělá anketu a zjistí zájem. 

Popelnice 
V současnosti máme 2 popelnice na kovy – J. Paidar hlásí, že jsou plné. J. 

Provazníková vysvětluje, že je problém, že nejsme na svozové trase. 

Nádoba na olej – J. Provazníková zjistí možnosti. Případný rozlitý olej se však špatně 
uklízí.  

Použité (jedlé) oleje v plastové lahvi lze vyhodit na jednom z třídících míst (viz 
https://www.tridimolej.cz/mapa/, nejbližší popelnice by se měla nacházet kousek od zastávky 
Kuchyňka, směr Bulovka, na adrese Na Truhlářce 2065/2).  

 



Pračky a sušičky 
V prádelnách jsou základní návody k používání praček, avšak chybí informace o 

potřebě čistit filtr po každém sušení. Filtry u sušiček se čistí každý pracovní den. Zatím se 
nebude umisťovat žádost, aby lidi ručně čistili filtry, z důvodu obav o poškození těchto filtrů. 

Kamery v prádelnách fungují, ale zatím nejsou v kamerovém systému koleje.  

Otevírací doba klavíru a posilovny 
Otevírací doba klavíru byla prodloužena do 1:00. Otevírací doba posilovny už nějaký 

čas je také do 1:00.  

Kouření před budovou B 
Před budovou B pořád někdo kouří – když člověk chce vejít do koleje, tak musí projít 

kouřem, v případě špatného větru je kouř dokonce v přízemí. Místo na kouření bylo u budovy 
B před stavbou FHS. Mělo být součástí etapy B stavby FHS, která nejspíš nebude. Kolej to 
bude muset vyřešit alternativním způsobem.  

Veřejné osvětlení 
Veřejné osvětlení pro celý areál se řeší, bude to poměrně nákladné. N. Anderlová – 

dotaz, zda by tam mohlo být žluté světlo – KR žádá o osvětlení v červeném spektru 
nenarušujícím spánek.  

Závora 
Od posledního zasedání nebyl hlášen žádný incident. Prosíme studenty, aby v případě 

volání záchranného sboru (pokud to situace umožňuje) dali vědět vrátnici – viz telefonní 
seznam: https://listopad.koleje.cuni.cz/dokumenty/telefonni-seznam.pdf – jde se dovolat jak 
kolejním telefonem (umístěným v kuchyňce), tak mobilním telefonem.  

Štěnice a švábi 
Štěnice na Bčku – na 1 pokoji, už byl 3krát postřik, tak by to mělo být v klidu.  

Štěnice nebyly asi 10 let, letos ano. V případě výskytu štěnic neprodleně kontaktujte vedení 
koleje. Při včasném nahlášení vám to nebude kladeno za vinu. 

Švábi jsou problém, jsou soustavně likvidování. Prosíme o úklid v oblasti sporáků a 
lednic, včetně (hlavně) pod nimi a za nimi, a časté vynášení odpadkových košů (do správných 
kontejnerů)! 

Případný zvýšený výskyt mravenců také hlásit.  

Tiskárna 
Tiskárny Robocopy často nefungují, jsou poruchové, hlavně ta v budově B. Firma byla 

žádána, aby Robocopy na B vyměnila, zda se tak stalo, není známo. 

Studenti také mohou využívat černobílou tiskárnu ve studovně v budově A (tisk 
zdarma, je potřeba si přinést vlastní papíry).  

Atmosféra v souvislosti s děním na FF 
 Koleje a menzy reagují na současnou atmosféru v souvislosti s děním na FF UK a 

nejsou k tomu lhostejní. Bezpečnostní opatření a krizové plány zpracovává bezpečnostní odbor 
UK a probíhají školení zaměstnanců. Vedení koleje žádá studenty o spolupráci a obezřetnost. 

 

 


